

Title (en)

Extendable and inclinable footrest for chairs and furniture to lie on.

Title (de)

Ausschiebbare und neigbare Fuss-Stütze für Sitz- und Liegemöbel.

Title (fr)

Repose-pieds à coulisses et inclinable pour chaises et mobilier de couchage.

Publication

EP 0044568 A1 19820127 (DE)

Application

EP 81105813 A 19810723

Priority

- DE 3027807 A 19800723
- DE 3027808 A 19800723
- DE 8019712 U 19800723

Abstract (en)

A swivel part (13) of a footrest is freely swivellable with its panel (11) and the foot resting surface (12) about an axle (9) of an extendable component (8) and can be positioned in any desired functional position relative to the seat, even by means of the user's legs. The angular position and the height position of the swivel part (13) and of the extendable component (8) are adjustable relative to the seat in any asynchronous, simultaneous or successive manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Schwenkteil (13) einer Fussstütze ist mit seiner Blende (11) und der Fussauflagefläche (12) um eine Achse (9) eines Ausschiebebauteiles (8) frei schwenkbar und in allen beliebigen Funktionspositionen relativ zum Sitz, auch mittels der Beine des Benutzers, funktionspositionierbar. Die Winkel- und die Tiefeneinstellung des Schwenkteiles (13) und des Ausschiebebauteiles (8) sind relative zum Sitz, asynchron, gleichzeitig oder nacheinander, beliebig einstellbar.

IPC 1-7

A47C 7/50

IPC 8 full level

A47C 1/034 (2006.01); **A47C 7/50** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 1/0342 (2013.01 - EP); **A47C 7/5062** (2018.07 - EP US); **A47C 7/5066** (2018.07 - EP US)

Citation (search report)

- FR 1194170 A 19591106
- FR 1315414 A 19630118

Cited by

DE3206214A1; US5735571A; EP0229612A3

Designated contracting state (EPC)

CH FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0044568 A1 19820127; DE 3027807 A1 19820225; DE 3027807 C2 19910411; DE 3027808 A1 19820225; DE 3027808 C2 19910411;
DE 8019712 U1 19810326

DOCDB simple family (application)

EP 81105813 A 19810723; DE 3027807 A 19800723; DE 3027808 A 19800723; DE 8019712 U 19800723